
Als een van de drukstbevolkte steden van ons land heeft de gemeente Amsterdam zichzelf verplicht 
om 17 windturbines binnen de stadsgrenzen te plaatsen. Dit vraagt om een meesterproef in de 
ruimtelijke ordening.

De gemeente Amsterdam heeft in het verleden al laten zien daar niet sterk in te zijn. Eerdere 
progressieve gemeentebesturen hebben onverstandige voorstellen doorgedrukt omdat zij het doel de 
middelen vond heiligen.
 

• Zo werd de Nieuwmarkt buurt gesloopt voor de aanleg van de metro
• In de Bijlmer werd hoogbouw gebouwd om te voorzien in grotere woningen, die nog 

geen 25 jaar later weer werden gesloopt. 
• De Wibautstraat werd verbouwd tot een Amsterdamse Boulevard Periferique om de 

doorstroming van het verkeer te verbeteren en daarmee werd de straat jarenlang steevast verkozen 
tot lelijkste straat van de stad. 

• En in de jaren-50 had politie commissaris Kaasjager het plan om een groot aantal 
grachten te dempen om het verkeer beter te laten doorstromen. HIJ werd gelukkig wel op tijd 
teruggefloten. 

Stuk voor stuk valide redenen, maar daarom waren de gekozen oplossingen niet noodzakelijk goed. 

De ambitie van GroenLinks, D66, PvdA en SP om meer CO2 te willen besparen is prijzenswaardig, 
maar helaas is ook nu weer de gekozen oplossing bedroevend.

Het koste wat kost plaatsen van windmolens binnen de gemeentegrenzen zal leiden tot 
gezondheidsproblemen voor de omwonenden. Het RIVM begint dat gelukkig inmiddels ook wat 
meer te erkennen, al gaat dat nog traag

Het zal leiden tot vernietiging van natuur, zoals het natura 2000 gebied het IJmeer. Niet voor niets 
hebben de vogelbescherming en natuur monumenten zich afgelopen week weer uitgesproken tegen 
dit zoekgebied. Ik vraag me af hoe lang het zal duren voordat de volgende lammergier zich te 
pletter vliegt tegen een van de windturbines van wethouder Van Doorninck?

En ten slotte zal dit plan cultuurhistorische waarden, zoals de stelling van Amsterdam die ook in het 
IJmeer ligt, aantasten. Dat dit Unesco wereld erfgoed is, lijkt de gemeente niet te deren. 

Kortom: Amsterdam trekt zich van al deze beperkingen niets aan. 

Als provincie heeft U echter een belangrijke rol in de handhaving van dit vraagstuk.

Geachte statenleden, de RES doelstelling is al gehaald. Er zijn prima alternatieven om de co2 
uitstoot te verlagen. Pak uw verantwoordelijkheid en bescherm de Amsterdammers tegen de 
commissarissen Kaasjager van deze eeuw.


